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لله  ا مــر ا
احمدجو کارگردان 
سینما و تلویزیون 
درباره تجاوز رژیم 
صهیونیســتی به 
کشور گفت: ما در 
کشوری هستیم که 
ســابقه تاریخی طولانی دارد و ابر قدرت جهان 
بوده؛ در این حمله، بحث تحقیر شــدن در میان 
است. پس باید از این مساله بپرهیزیم و نگذاریم 

تحقیرمان کنند.
وی افزود: جنگ، شکست و پیروزی دارد. ما در 
طول تاریخ در خیلی از جنگ ها شکست خوردیم 
یا پیروز شدیم؛ مهم ایستادگی خارجی است و 
مساله هم سربلندی ملی است و باید این نکته را 

مد نظر قرار داد.
احمدجو در ادامه تشریح کرد: همچنان که وقتی 
تیم ملی بازی می کند، رنگ قرمز و آبی فراموش 
می شود و غرور ملی اساس قرار می گیرد؛ با این 

حال جنگ به مراتب جدی تر و لرزاننده تر است.
این کارگــردان با بیان اینکه هیچ کســی حق 
ندارد مــا را تحقیر کند، اظهار داشــت: مقابله 

با صهیونیســت ها و در خود نشکستن، جلوی 
تحقیر را می گیرد اما اگر احســاس ضعف کنیم، 
تحقیر شده ایم و این بدترین حالت ممکن است؛ 

هیچ کسی حق ندارد ما را تحقیر کند.
کارگردان سریال »روزی روزگاری« تاکید کرد: ما 
در 8 سال جنگ، این را نشان دادیم که غرور ملی 
ما پیشاپیش می دَود. جنگ به هر دلیلی می آید، 

پس غرور ملی ما باید کار بکند.
احمدجو با اشــاره به اینکه آرامش اجتماعی ما 
می تواند کارساز باشد، بیان کرد: یکی از دوستان 
می گفت تا صبح خواب به چشــمانم نمی آید؛ 
درحالیکه آن کســانی که باید، بیدار هستند و 
کار خودشــان را انجام می دهند. مهم، آرامش 
اجتماعی و نشــان دادن غرور به دشمن است 
که می تواند کارساز باشــد و شرایط روحی ما را 

بهتر کند.
کارگردان سریال »تفنگ سر پر« درباره تاثیرات 
فضای مجازی در این اتفاق گفت: فضای مجازی به 
شدت می تواند منفی عمل کند، در این رصد کردن 
باید مراقب بود غرورمان را از دست ندهیم. هرگاه 
در تاریخ این نکته رعایت شده نتایج درخشان 

داشته؛ حتی با قبول شکست.

امرالله احمدجو، کارگردان سینما و تلویزیون: 

مراقب غرور ملی مان باشیم

مســعود ده نمکــی، 
نویسنده و کارگردان 
سینما با اشاره به حمله 
اخیر و واکنش مردم، بر 
اهمیت ثبت درســت 
وقایع تاریخی و همدلی 
ملی تأکید کرد و گفت: 
برخی جنگ را درست می نویسند، نه به درستی! 
امروز، بیش از هر زمان دیگر، باید وقایع تاریخی را 
درست نوشت و حماسه مردم را به گونه ای ثبت کرد 
که آیندگان از همدلی و ایستادگی ملت ایران آگاه 

باشند.
وی ادامه داد: واکنش مردم به حمله اخیر دشمن، 
یادآور روزهایی است که صدام به عنوان مترسک 
جنگ بود، در حالی که قدرت های جهانی و تمام 

توان نظامی غرب پشت او قرار داشتند. 
اکنون نیز مردم ایران با مظلومیت اما با اتحاد، پیام 
مهمی را به جهان مخابره می کنند؛ ایران متعلق 
به همه ایرانیان اســت و مردم خود برای ساختن 
آینده کشورشان تصمیم می گیرند، نه قدرت های 

خارجی!
کارگردان »اخراجی ها« خاطرنشــان کرد: این 
پیام نسل به نســل منتقل شده است، همان طور 
که پدرانمان در دوران ملی شــدن صنعت نفت 

سختی های تحریم را تحمل کردند. 
برخی هنوز معتقدند که ملتی که توانایی ساخت 
ساده ترین ابزارها را ندارد، نیازی به پالایشگاه یا 

نفت ندارد؛ اما مسئله فراتر از این است. 
امروز جهان به ســمت انرژی هــای پاک حرکت 
می کند و کشوری که بتواند به این فناوری دست 
یابد، آینده فرزندان خود را در حوزه انرژی تضمین 

کرده است.
ده نمکی در پایان بر اهمیت ثبــت این لحظات 
تاریخی تأکید کرد و از مردم خواست که وحدت 
خود را حفظ کنند تا دشــمنان نتوانند به اهداف 

خود دست یابند. 
او همچنین اشاره کرد: نســل امروز وظیفه دارد 
پیام مقاومت و استقلال را به آیندگان منتقل کند، 
همان طور که گذشــتگان این رسالت را به دوش 

کشیدند.

مسعود ده نمکی، نویسنده و کارگردان سینما: 

ثبت درست حماسه مردم؛ گواه ایستادگی ملت

مســعود جعفری جوزانی، 
کارگردان و فیلمنامه نویس 
نوشت: سرنوشــت این بوم 
پاک درگــرو اراده جمعی 
ماست. باشد که با همبستگی 
و یکپارچگــی، ایــران را 

سربلند و شکوفا بداریم.
جعفری جوزانی در یادداشت 
کوتاهی و در مــورد حمله 
رژیــم صهیونیســتی به 
ایران از بامــداد جمعه )23 
خرداد( افــزود: ااین خاک، 
یــادگار دوران ها اســت. 
یــادگار اراده های پولادین، 
تکاپوهای خستگی ناپذیر، و 
جان فشانی های دلیرانی که 
بسیاری شان برای هرآنچه 
دادند، حتی به داشتن نامی 
هم طمع نبســتند؛ و بودند 
دلاورانــی چــون پوریای 
ولی نیز که در پاســبانی از 

مرزوبوم، شهره آفاق شدند.
وی ادامــه داد: اینک هفت 
سده گذشته از روزهایی که 
غریو پوریای ولی بر ســقف 
این خــاک طنین می افکند 
و دشــمنان را بــه خواری 
می خوانــد، دیگر بــار این 
بوم زندگی خیــز، رویاروی 
تهدیدها اســت و دیگر بار، 
فرزندانش، پوریای ولی های 
زمانه را به یاری می خواند تا 
با هرآنچه در توان دارند به 

پاسبانی آن همت گمارند.
سرنوشت این بوم پاک درگرو 
اراده جمعی ما است. باشد که 
با همبستگی و یکپارچگی، 
ایران را ســربلند و شکوفا 

بداریم.

 مسعود جعفری جوزانی 
کارگردان و فیلمنامه نویس:

سرنوشت این بوم پاک 
در گرو اراده جمعی ما است

 مســعود شــجاعی طباطبایی 
هنرمند طراح و کاریکاتوریست 
در صفحــه شــخصی خــود 
دل نوشــته ای بــرای منصوره 
عالیخانــی هنرمنــد نقاش که 
در حمله رژیم صهیونســیتی به 

شهادت رسید، نوشت.
در این دل نوشته آمده است:

بسم رب الشهداء و الصدیقین
بعضی رفتن ها را نمی شــود باور 
کرد، نه به خاطر ناباوری دل؛ بلکه 
چون جنــس آن رفتن از جنس 
غروب نیســت، از جنس طلوع 

است.
خانم منصوره عالیخانی بانویی از 
تبار هنر و حماسه نقاشی نمی کرد 
بلکه با هر ضربه قلم آوازی از عمق 
جان ســر می داد نوایی که تنها 

دل های عاشق آن را می شنوند.
بوم برای او نه سطحی برای رنگ 
که آیینه ای بــرای انعکاس دل 
سرشار از شوق بود و چه زیباست 
که آخرین نقاشــی اش ناتمام 
ماند. تابلویی از کربلا، سرزمین 
تشنگان عشق، ســرزمینی که 
اکنون نام او نیز در حاشــیه آن 
نوشته شــد؛ با خون با اشک با 

افتخار.
او رفت نه به ســان یک مسافر 
معمولی بلکه با شکوهی خونین 
در ردای شــهادت، از مرز خاک 
گذشت و به دعوت آسمان پاسخ 

گفت.
ای بانوی نقاش

ای همسفر روشنای شهادت
به امام شــهیدان که نقاشی اش 
کردی، رســیدی و به جهانیان 
آموختی که هنر آنگاه که با ایمان 
گره بخورد، به قرب الهی می رسد.

 مسعود شجاعی طباطبایی 
هنرمند طراح و کاریکاتوریست:

هنری که 
به قرب الهی می رسد


